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STEMGERECHTIGD  

    

Aanwezig (A), Online 

aanwezig (O), 

verontschuldigd (V) of 

afwezig (/) 

Milieu- en 

natuurverenigingen 
Natuurpunt Jozef Bousse V 

Natuurpunt Christiaen Pottillius A 

Natuurpunt Rik Libbrecht V 

Natuurpunt Lieve Pottelancie / 

VELT Wilfried Samaey V 

Erkende 

wildbeheereenheden (1) WBE Leie & Schelde Joost Ghyssel 
/ 

Adviesraden Ouderadviesraad (OAR) André Sonneville A 

Cultuurraad Christine Depaepe A 

Onderwijsinstellingen Futura Ons dorp Nele Van Waeyenberge V 

Futura scholen Frederick Berton / 

Beroepsgroepen en -

organisaties (2) 

Bedrijfsgilde Menen - 

Lauwe - Rekkem Dirk Descamps 
A 

 

Unizo 

Lut Ghesquiere 

Vervanger: Pieter-Paul 

Casier 

V 

Uit persoonlijke 

engagement 
 Filiep Pille A 

 Gerard Cools A 

 Pascal Poot V 

JazzStoria Bernard Joye / 

Belangengroepen en/of 

wijkcomités 

Menen: Wijkcomité  Nancy Matthews 

vervanger: Filippe 

Verfaillie 

A 

NIET-

STEMGERECHTIGD     
 

Schepen van Klimaat Stadsbestuur Menen Patrick Roose A 

Stedelijke ambtenaren Stadsbestuur Menen Polien Claeys A 

Stedelijke ambtenaren Stadsbestuur Menen Marie Malsagne A 

Kabinetsmedewerker Stadsbestuur Menen Frederic Dehaudt A 

 

  

 

 

 

 

 



 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 

Verslag wordt goedgekeurd.  
 

2. Aanstellen nieuwe voorzitter  
 

Jozef Bousse neemt ontslag als voorzitter. Daarom zoeken we een voorzitter ad interim die hem 
tijdelijk wil vervangen zodat we als orgaan kunnen blijven bestaan.  

 
Filiep Pille stelt zich kandidaat. Er zijn geen bezwaren, de kandidatuur wordt goedgekeurd.    

 

3. Omgevingsvergunningen klasse 1  
 

Van Marcke – Lar Zuid 

Het grootste deel van deze inrichting bevindt zich op grondgebied Kortrijk. Met deze 

omgevingsvergunningsaanvraag wordt op grondgebied Menen een nieuwe parking aangelegd voor 

zowel personenwagens als vrachtwagens. Er wordt ook een overdekte fietsenstalling geplaatst. 

Daarnaast wordt op grondgebied Kortrijk een truckwashstraat en een onderhoudsatelier opgericht.  

Milieutechnisch omvat de aanvraag een verandering van de reeds bestaande inrichting klasse 2. De 

reeds vergunde rubrieken worden geactualiseerd naar de toekomstige toestand.  

Het CBS gaf op 23/02/2022 voorwaardelijk gunstig advies aan de provincie.  

De uiterste beslissingsdatum is 06/05/2022.   

Galloo – site Industrielaan/ Ringlaan  

Door Galloo werd een nieuwe omgevingsvergunningsaanvraag ingediend voor de uitbreiding site 

Industrielaan/Ringlaan. Vorig jaar werd een vergunning verleend om de site Industrielaan te integreren 

met de site Ringlaan.  

De huidige aanvraag betreft het toevoegen van een perceel, nl. Ringlaan 11 en een aantal van de 

reeds vergunde activiteiten worden verplaatst naar deze locatie. Stedenbouwkundig wordt dus ook dit 

perceel geïntegreerd met de andere percelen. Het gaat niet om een uitbreiding van activiteiten, maar 

wel het toevoegen van een perceel en de activiteiten binnen de inrichting verplaatsen. 

Het openbaar onderzoek loopt nog tot 07/05/2022. 

 

4. Inzameling GFT aan huis vanaf 2023 
 

Toelichting schepen Roose: 

Lancering retributiereglement ophaling GFT: GR mei, vraag tot advies.  

Momenteel hebben we het tuinafval op het containerpark en het thuiscomposteren, daarnaast is er 

een systeem om tuinafval thuis op te halen. De stad wil inzetten op het organisch materiaal uit de 

vuilniszak krijgen. Vanuit Europa wordt dit normaal ook verplicht vanaf 2024.  

Vandaar werd door de stad gekeken, samen met Mirom Menen, wat het aanbod kan zijn. Volgend 

voorstel wordt voorgelegd aan de milieuraad: Inzameling OBA (organisch biologisch afval). Deze 

inzameling is ruimer dan wat op de composthoop kan: naast fruit, groenten en tuinafval, kan 

keukenafval zoals broodresten, vlees- en visresten, gekookte voedsel, koffiedik, … mee in de bak om 

samen ingezameld te worden en zo te verdwijnen uit onze restafvalzak.  



 

• Vraag: Hoe maken we mensen enthousiast om hieraan deel te nemen? 

• Er is een lange discussie geweest: zakken of bakken?  

Voordeel zak: eens het opgehaald is, is het weg uit het straatbeeld = betere beeldkwaliteit. Naar 

service toe is een bak beter omdat de zak composteert dus als je deze niet tijdig buiten zet, is er geen 

zak meer om alles samen te houden.  

Ophalen in een containersysteem blijkt makkelijker voor de verwerking achteraf. Dit aspect werd ook 

bevraagd bij andere steden en gemeenten die reeds deze inzameling aan huis toepassen. Zo werd de 

keuze gemaakt om voor een container te gaan voor de inzameling i.p.v. voor een zak.  

OVAM heeft ons via het uitvoeringsplan restafvalstoffen een streefcijfer opgelegd van 

136kg/inwoner/jaar restafval. In 2018 hadden we restafvalcijfer van 176kg/inw/jaar en ondertussen 

zijn we door verschillende maatregelen (aanpassen kostprijs zakken, invoering PMD+, enz.) al gezakt 

tot 169kg/inw/jaar.  

Het ophalen van GFT aan huis kan hier een grote impact op hebben, nl. een daling van 10 à 

15kg/inw/jaar.  

Momenteel wordt gekozen voor een 2-wekelijks ophaling aan huis. Dit is geen verplichting voor de 

burger. Er zal hiervoor met een jaarabonnement gewerkt worden. Volgende prijzen worden 

voorgelegd op de gemeenteraad ter goedkeuring:  



 

Vragen en opmerkingen omtrent de opstart inzameling GFT:  

• Vraag:  is biogascentrale geen logische verwerker?  

Schepen: Biogascentrale werkt op bedrijfsafval en hier gaat het over huishoudelijk afval.  

 

• Opmerking: Wie controleert het bezinksel? Want vaak wordt dit gebruikt voor mest voor 

landbouw.  

Schepen: Ophaler controleert op vreemde stromen. Normaal is de kwaliteit goed, indien niet 

dient een verder onderzoek te gebeuren hiernaar. 

 

• Opmerking: Moet de restafvalzak niet kleiner? 

Schepen: dat is iets wat we zullen moeten afwegen en zullen evalueren na 2 jaar.  

 

• Opmerking Schepen: Als je pmd ‘aanvult’ in je restafvalzak kost dit de gemeenschap enorm 

veel geld. In de pmd-zak kost het de gemeenschap niets, omdat FostPlus hiervoor instaat. 

Opmerking: Dit is te weinig geweten 

 

• Marie: Communicatiecampagne vanuit Mirom en stad is reeds opgestart. Vanaf september 

zal de burger zich kunnen registreren.  

• Opmerking: Bakken zijn van plastiek 

Antwoord: Gerecycleerd plastiek, dus wel duurzaam. 

 

• Opmerking: Kan je dit ingeven in het containerpark? 

Antwoord: momenteel niet, kan niet vergund worden en kan nog niet verwerkt worden. 

 

• Opmerking: zou het niet leuk of handig zijn om af en toe een sorteertip mee te geven in de 

Leiedraad? Bv met de 3-maandelijks katern van Mirom of zelfs maandelijks in de Leiedraad. 

Een voorbeeld kan zijn het papiertje die je meekrijgt bij de slager bij de aankoop van 

producten. Het plastiek kan je lostrekken van het papiertje en zo sorteren in de PMD-zak en 

papier en karton.  

Antwoord Marie: ik zal dit navragen bij Mirom en de dienst communicatie.  
 

5. Wijzigingen APV  
 

Hierbij aansluitend vraagt het stadsbestuur advies over de wijzigingen in het APV. De wijzigingen 
gaan onder andere over:  

• Opstart inzameling GFT;  

• Hondenloopweide in de Vlamingenstraat;  



• Gebruik luchtkanon.  
 

Het voorstel van de wijzigingen zijn opgenomen in bijlage 1 bij dit verslag.  
 
Er zijn geen opmerkingen/ bezwaren vanuit de Milieuraad.  
 

 

6. Activiteit Boulevar Solar  
 

Boulevar Solar is een verzameling van evenementen tijdens de zomermaanden van de stad. Er is 
een groot aanbod voor groot en klein.  
 
Vraag van Frederic is of de leden van de milieuraad als individu of als lid van een vereniging eens 
willen nadenken of het mogelijk is iets te voorzien of te organiseren. Bv. een dauwtrip, een 
natuurwandeling, iets in het kader van de Mooimakers, … 
 
Op de sfeermarkt van 30/04/2022 zijn er verschillende standjes van allerhande verenigingen die veel 
met milieu te maken hebben: een leerkracht van de Vlam zal er bijvoorbeeld staan om vogelkastjes 
te bouwen, ook VELT heeft een standje, de compostmeesters zijn ook ter plaatse.  
Ook Bart Van Camp werd uitgenodigd, maar heeft zijn aanwezigheid nog niet bevestigd. Bart Van 
Camp is een bekende mottenvanger.  
 
De deadline voor de kalender van Boulevar Solar is echter wel al deze week. Maar we willen de 
vraag toch eens stellen of jullie ideeën horen hieromtrent. Wie zelf iets wenst te organiseren in de 
toekomst, kan mee springen op de kar van Boulevar Solar en zo opgenomen worden in de 
evenementenkalender van de stad.  

 

7. Bloembakken stad Menen  
 

Toelichting vanuit de stad door Frederic en Polien:  
 
We weten niet of het jullie is opgevallen, maar ondertussen werden alle bloembakken van de stad uit 
het straatbeeld genomen. De reden hiervan is dat we gemerkt hebben dat de kostprijs (€11.000) 
voor het plaatsen van deze bloembakken niet te verantwoorden is ten opzichte van de bijdrage die 
het op verschillende locaties bijbrengt on ons straatbeeld. Ook op het ecologisch vlak (biodiversiteit, 
watersnood, …) staan de bloembakken meer en meer ter discussie.  
 
Daarom is er intern een denkoefening gebeurd. De bloembakken, zoals we deze altijd hebben 
gekend in de stad, zijn niet meer zo hip qua invulling en ze dragen weinig bij aan de biodiversiteit. 
Daarnaast is het ook in tijden van droogte ook wat absurd dat we burgers oproepen om hun gras niet 
te besproeien, terwijl we zelf wel bijna dagelijks deze bloemen water geven.  
 
Het nieuw concept is als volgt uitgewerkt: grotere eilanden creëren door bloembakken samen te 
plaatsen. Deze eilanden zullen op een 10-tal plaatsen (Grote Markt Menen, Lauwe Plaats, Rekkem 
Plaats, Zandputstraat, …) in de stad gezet worden. Er wordt ook gekozen voor beplanting die 
bijdraagt aan de biodiversiteit. Zo ontstaat telkens een kleine habitat, die ook nog een grotere 
meerwaarde zal hebben naar beeldkwaliteit toe.  
 

• Gerard: zal een mooiere uitstraling geven als blikvanger 

• Christine: bij de vorige bloembakken was er de bezorgdheid dat er al bloemen werden 
uitgehaald terwijl ze nog zo mooi waren.  

 
Zowel de aanplant als de bewatering zal nu door een externe firma gebeuren. Het zullen eenjarige 
planten zijn, geen meerjarige en geen gebruik van zaden. Het is de bedoeling dat we de burger 
bewust maken over het vergroenen van de stad en ook om dit thuis zelf te gaan toepassen. Het 
beplantingsplan van de bloembakken zal gedeeld worden met de burgers. Diegenen die dit wensen, 
kunnen het dan thuis nabootsen in eigen tuin.  
 



• Christine: Eventueel eens met PTI spreken hierover? Hebben ze voorstellen? Toekomstige 
tuinaanleggers kunnen nieuwe ideeën hebben?  
Schepen: in het kader van rotondes kan dit ook een interessant aanspreekpunt zijn.  

 
Schepen: Op lange termijn is het wel de bedoeling dat we overgaan tot ontharden. De bloembakken 
zouden dan verdwijnen zodat we dit verhaal op een nog duurzamere manier kunnen gaan 
verderzetten en de stad gaan klaarmaken voor de toekomst door klimaatadaptatie. Jammer genoeg 
zijn er vanuit de hogere overheid geen subsidies beschikbaar voor dergelijke projecten. Financieel is 
ontharden zonder steun van Vlaanderen niet haalbaar. De onthardingsstrategie werd door onze stad 
ondertekend, hierin staan ook de ambities naar ontharden vermeld.  

 

• Opmerking: de N32 heeft een lange strook van zeker 100 meter lang, waar er ook veel meer 
biodiversiteit zou kunnen ontwikkeld worden.  

 
Bedoeling is dus wel dat ze echt uit het straatbeeld verdwijnen, omdat ze niet veel meerwaarde 
hebben momenteel.  
 

• André: Kan dit concept niet ruimer bekeken worden zoals bij de boomspiegels? Nu liggen er 
vaak roosters tot tegen de stam. Of borders zijn er soms ook, maar dan is het gevaar wel dat ze 
voor schade aan de auto zorgen.  
Polien: Dit is een terechte en relevante opmerking en staat ook nog op onze To DO om aan te 
pakken. We werken stapsgewijs verder om onze stad klimaatrobuuster te maken en tegemoet te 
komen aan de biodiversiteit.    

 
8. Brainstorm Werking milieuraad  

 
Toelichting door Frederic.  
Momenteel volgt Frederic, in het kader van zijn functie, verschillende raden: wereldraad, sportraad, 
jeugdraad, milieuraad, … Het valt op dat de werking vaak gelijklopend is. Hij heeft nagedacht hoe er 
nieuw leven kan worden geblazen in deze raden. Een mogelijke oplossing is door de werkingen 
samen te trekken naar een Super Tuesday.  
 
Zie bijlage 2 voor de toelichting.  
 
Frederic: Welke tafels zou de milieuraad kunnen aanbieden?  
Gerard: Het heeft iets, maar het is wel ambitieus.  

 
Polien: dergelijk concept zou ook het engagement wat kunnen verlagen, aangezien iedereen kiest 
naar welke super Tuesday hij wel of niet gaat.  
 
Filiep: hoe gaan jullie dit communiceren? Vooral ook om jongeren aan te trekken. Het is misschien 
interessant om TikTok, Twitter en andere sociale media, alsook mondeling aanspreekpunten te 
vinden.  

 
Christian: zullen het moeten laagdrempelig houden, want als je nog eens vraagt een project te 
trekken ook, verhoog je opnieuw het engagement. Bv. uitdelen van plantjes op een 
zaterdagvoormiddag. Niet iedereen staat daarvoor te springen. 
 
Polien: wat vinden jullie van de frequentie?  
Dirk: 2-maandelijks is goed, het is belangrijk om het gesprek gaande te houden. Als je maar om de 4 
maanden samenkomt, schept dit geen band. Hoe minder overlegmomenten, hoe minder volk er 
komt. Het is een moeilijk evenwicht om te zoeken.  

 
Frederic: er kunnen ook andere afspraken tussendoor gebeuren binnen een bepaalde werkgroep.  
 
Marie: het is ook de bedoeling dat dergelijke raden wat interactiever worden op deze manier. Dat er 
meer inbreng is vanuit de verschillende raden ook. Op dergelijke momenten kunnen we ook 
infosessies organiseren zoals bv. Mirom die uitleg komt geven over de inzameling van GFT.  
 



Filippe: hoe zit het met de Leiewerken, kan er ook een infomoment op zo’n dergelijke avond 
gebeuren over dit moment?  
 
Polien: dit kan overwogen worden. Momenteel wordt het concept afgetoetst in de verschillende 
raden, daarna volgt de verdere uitwerking.  

 

9. Varia  
 

• Schepen: Ontwerp Lauwe Plaats: goed voorbeeld van hoe het zou moeten evolueren in 
Vlaanderen. De Grote Markt van Menen kan  nog niet aangepakt worden, omdat een groot 
deel ervan niet in eigendom is van de stad.  

• André: eigenlijk ben ik wel positief over de Milieuraad, omdat er een goeie wisselwerking is 
tussen politici en leden. Ik kan zo jullie voorstellen eens toetsen aan mijn ervaring ook.  
Frederic: ter info de milieuraad in Kortrijk werd opgedoekt.   

• Filiep: Ledenlijst van de milieuraad zouden we eens moeten updaten. Marie zal hiervoor 
kijken.   

• Gerard: Is het ook een optie om wat kleine, onderhoudsvriendelijke boompjes te planten? 
Patrick: aanplant doelstelling van 34.000 bomen en we zijn uitgekozen geweest door de 
provincie om een inventarisatie te doen van publieke locaties die mogelijk zijn om te 
beplanten. Die oefening gaat gebeuren komende zomer. Input hiervan zal moeten 
teruggekoppeld worden naar de Milieuraad. Het gaat over enkele bomen.  
Polien: we planten eigenlijk nu al heel veel bosgoed aan.  

• Filippe: Veel fijn stof, kunnen wij de burger niet meer betrekken om zelf metingen te doen? Zie 
doorgestuurde links. Misschien eens meenemen naar vakscholen of techniekacademie en er 
moet ook iets mee gebeuren.  
In het verleden is dat ook al eens gebeurd via café santé.  

Schepen Patrick Roose: Begeleiding hierbij is belangrijk, Roeselare is een voorbeeld die zich 
kon laten begeleiden. Vanuit stad Menen schreven we in op gelijkaardige oproepen zoal 

SignAir maar deze staan nog in concept-/startfase.  
• Filippe: ontmoetingsmoment met milieupolitie organiseren? Er gebeuren nog steeds veel 

meldingen omtrent geluidshinder via mail.  
Polien, Marie en schepen Roose: we benadrukken nogmaals dat er bij geluidsoverlast steeds 
moet gebeld worden naar de politie zodat zij een vaststelling kunnen doen. Zonder bewijslast 
kan de politie heel moeilijk optreden. Mails worden vaak pas gelezen als de geluidshinder al 
niet meer aanwezig is.  
Marie: ik vraag na om dergelijk overlegmoment te organiseren met de milieupolitie.  

 
 

 
 

 


